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Zusammenfassung



Die Deutsche Gesellschaft für Sozialmedizin und Prävention (DGSMP) verleiht die Salomon-Neumann-Medaille für besondere Verdienste um die Präventiv- und Sozialmedizin. Die Salomon Neumann-Medaille 2019 wurde an Gerhard Trabert, Gründer und 1. Vorsitzender des Vereins „Armut und Gesundheit in Deutschland“ und Professor für Sozialmedizin und Sozialpsychiatrie an der Hochschule RheinMain in Wiesbaden verliehen. Sie ehrt einen Sozialmediziner, in dessen Person und Wirken als „Armenarzt unserer Zeit“ in besonderer Weise zum 200. Geburtstag des Namensgebers das sozialpolitische Engagement Salomon Neumanns für unsere Zeit aktualisiert sichtbar wird.
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Abstract


The German Society for Social Medicine and Prevention (DGSMP) confers the Salomon Neumann Medal for outstanding merit in the field of Preventive and Social Medicine. The Salomon Neumann Medal 2017 was awarded to Gerhard Trabert, founder and chairman of the association “Poverty and Health in Germany” and professor for social medicine und social psychiatry at the RheinMain University of applied sciences in Wiesbaden. It honours a physician in the field of social medicine, whose personality and activity as “doctor for the poor of today”, carries the sociopolitical engagement of Salomon Neumann, fittingly to the 200th birthday of the award’s name giver, into our time.
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